

Tampereen yliopisto

Reettorit ry

Hallituksen kokous 17/2024

Aika: 28.10.2024 klo 16.00

Paikka: Pääatalo C1 ja Zoom <https://tuni.zoom.us/j/62197777575>



## Esityslista

<b>1. Kokouksen avaaminen</b>	2
<b>2. Kokouksen järjestäytyminen</b>	2
<b>3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus</b>	2
<b>4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi</b>	3
<b>5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen</b>	3
<b>6. Ilmoitusasiat</b>	3
<b>7. Talous</b>	3
7.1 Logotuotteiden tilaus ja mahdollinen budjetointi	4
7.2 Postimerkkeihin budjetointi	4
<b>8. Uusien jäsenten hyväksyminen</b>	4
<b>9. Tulevan hallituksen kokoonpano</b>	5
<b>10. Rehti-lehti</b>	5
<b>11. Excursio</b>	5
<b>12. Tapahtumat</b>	6
12.1 Sitsitilan budjetointi	6
12.2 Pikkujoulutilan budjetointi	6
12.3 Kolmioetkoihin budjetointi	6
12.4 Hae hallitukseen -iltaan budjetointi	7
12.5 Kiitosiltaan budjetointi	7
<b>13. Sosiaalipolitiikka</b>	7
<b>14. Kulttuuri</b>	8
14.6 Retokodin tarpeisiin budjetointi	8
<b>15. Sidosryhmät</b>	8
<b>16. Yritysyhteistyö</b>	9
<b>17. Tuutorointi</b>	9
17.1 Hämpin kattosaunan tilavarauksen budjetointi Kostajaiset x Kastajaiset -tapahtumaan	9
12.2 Haalarikasteen kasteosuuden budjetointi	10

<b>18. Viestintä</b>	<b>10</b>
<b>19. Koulutuspolitiikka</b>	<b>10</b>
19.1 Varainkeruu Kontakti-listan vaalijulisteeseen	11
<b>20. KV-asiat</b>	<b>11</b>
<b>21. Saapuneet vuosijuhlakutsut</b>	<b>11</b>
<b>22. META</b>	<b>12</b>
<b>23. Kokouksen päättäminen</b>	<b>12</b>

## 1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.07.

## 2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan

Reetta Sihto

Sihteeriksi valitaan

Veera Käsälä

Läsnäolijat:

Hallituksen jäsenet:

Reetta Sihto

Puheenjohtaja

Veera Käsälä

Sihteeri

Verna Vihervuori

Aapeli Rytönen

Ellen Hakakoski

Iida Päänilä

Alina Lukin

Sini Taivalmaa

Tessa Nikka

Ida Seluska	Paikalla Zoomissa
Muut:	
Säde Lappalainen	Paikalla kohdat 1-19
Marilla Timonen	
Inari Isohanni	
Vilhelmiina Kivioja	
Åsa Pihlström	
Lilja Paakkanen	Paikalla kohdat 1-19
Venla Varjonen	Paikalla kohdat 1-19
Rosa Myllysilta	Paikalla kohdat 1-19
Aku Keskipalosaari	Paikalla Zoomissa
Viivi Pukki	Paikalla Zoomissa
Iris Harjula	Paikalla Zoomissa kohdasta 9

### 3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin: 16.1 Hämäläis-osakunnan kiitoslahjaan budjetointi, 20.1 Budjetointi Kv-kyökän tarjoiluihin ja menoihin.

## 5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

- 8.10. Järjestettiin ruskaretki, jolle osallistui noin 25 reettoria.
- 10.10. Ida ja yksi kv-tuutori kävivät vaihto-opiskelijoiden kanssa lounaalla.
- 11.-12.10. Reetta ja Verna edustivat Prodekon vujuilla
- 21.10. Edarivaalikone aukesi.
- 21.10. Järjestettiin kokous uuden tapahtumatiimin kanssa.
- 22.10. Järjestettiin mustahaalarisitsit, joihin osallistui noin 25 reettoria.
- 23.10. Tuutorit tapasivat loppusyksyn suuntaviivoista.
- 24.10. Puheenjohtajisto tapasi toiminnantarkastajien kanssa
- 24.10. Järjestettiin hallituksen iltakoulu
- 26.10. Marilla ja Iida edustivat SOS ry:n 50v vuosijuhlilla.
- 28.10. Työelämäviikko alkoi vierailulle Kelan viestintään. Osallistujia oli 13.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

## 7. Talous

Tilillä nyt: 19986,80€

Käteiskassassa nyt: 695,65€

Esitys: Keskustellaan talousasioista talousvastaavan johdolla.

Keskustelu: Kysykää Iidalta, jos kululaskujen kanssa on ongelmia.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 7.1 Logotuotteiden tilaus ja mahdollinen budjetointi

Esitys: Keskustellaan siitä tilataanko tarroja ja/tai taskumatteja.

Keskustelu: Yhdessä tarra-arkissa 24 puhekuplatarraa. 4 arkkia 30,71, 10 arkkia 31,55, 20 arkkia 36,58 (sis ALV+toimitus). Todettiin, että 10 tarra-arkkia riittää. Taskumatit kalliita, yhdelle hinnaksi tulisi n. 15€.

Päätös: Budjetoidaan 10 tarra-arkkiin 40€.

## 7.2 Postimerkkeihin budjetointi

Esitys: Postimerkit on lopussa, joten niitä tulisi ostaa lisää, jotta Kide.app tilauksia voi postittaa. Yhden merkin hinta on 2,50 € ja niitä voisi ottaa kerralla 100 kpl.

Keskustelu: Ei kommentteja.

Päätös: Budjetoidaan 250€ sataan postimerkkiin.

## 8. Uusien jäsenten hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään uudet jäsenet.

Keskustelu: Jenni Sarapää, alumnijäsenyys

Päätös: Hyväksytään uudet jäsenet.

## 9. Tulevan hallituksen kokoonpano

Esitys: Päätetään ensi vuoden hallituspestikokoonpano ja viedään syyskokoukseen uusi ehdotus hallituksen koosta.

Keskustelu: Hallituksen iltakoulussa on valmisteltu syyskokouksen hyväksyttäväksi ehdotus uudesta hallituskokoonpanosta (Liite 1), joka toivottavasti tukee paremmin hallitustoimijoiden hyvinvointia. Toimareiden lisääminen tuntuu luonnolliselta jatkumolta lisääntyneeseen tiimitoimintaan. Tuplapestit voivat luoda työläitä komboja tai pienempi pesti voi jäädä vähemmälle huomiolle, joten yksi pesti henkilöä kohti voisi olla parempi. Toimaripestit voivat myös madaltaa kynnystä tulla mukaan toimintaan ja madaltaa kynnystä myös tulla myöhemmin mukaan hallitustoimintaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 10. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Dedikset lähestyy ja tällä ja ensi viikolla tehdään oikolukua. Paperilehden julkaisua hyvin varovasti väläytelty.

Päätös: Esityksen mukaan.

# 11. Excursio

Esitys: Keskustellaan excursiotoimihenkilöiden johdolla excursioon liittyvistä asioista.

Keskustelu: Virkkarit tulossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

# 12. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Mustahaalarit meni hyvin. Sitsit 28.11 Iltakoulun ja Lexican kanssa ja teema on sika säkissä (mysteeri). Pikkujoulujen jatkot haalareilla. Uusi tapahtumatiimi aloittanut toimintansa.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 12.1 Sitsitilan budjetointi

Esitys: Marraskuun sitsien tilana toimii Pursiseura. Budjetoidaan tilavuokraan 470€ + mahd. varausmaksuun 20€, eli pyöristettynä 500€.

Keskustelu: Epäselvyyksiä varausmaksun kanssa, joten pyöristetään ylöspäin.

Päätös: Budjetoidaan 500€ sitsitilaan.

## 12.2 Pikkujoulutilan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan HBB-tilaan 500€ (tilavuokra 490€)

Keskustelu: Ei kommentteja.

Päätös: Budjetoidaan 500€ pikkujoulutilaan.

### 12.3 Kolmioetkoihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 30€ kolmioetkoihin, jotta saadaan laskettua pääsymaksun hintaa.

Keskustelu: Tilana toimii Kalevan Kilta.

Päätös: Budjetoidaan 30€ kolmioetkoihin.

### 12.4 Hae hallitukseen -iltaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan Hae hallitukseen -tapahtuman (14.11.) tarjoiluihin.

Keskustelu: Tarkoitus pitää Oasiksessa klo 17 eteenpäin. Budjetoidaan 50€.

Päätös: Budjetoidaan 50€ Hae hallitukseen -iltaan.

### 12.5 Kiitosiltaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan kiitosillan (6.11.) tarjoiluihin.

Keskustelu: Budjetoidaan 80€ kiitosiltaan.

Päätös: Budjetoidaan 80€ kiitosillan tarjoiluihin.



## 13. Sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sosiaalipoliittisista asioista sosiaalipoliittisen vastaavan johdolla.

Keskustelu: Tänään on R.I.P. -tapahtuma syksyn ekaa ja vikaa kertaa. 20.11. yhdenvertaisuuskysely ulos, ja se voisi olla 1,5 viikkoa auki.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 14. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla. Marraskuun alussa julkaistaan jäsenistölle lomake, jossa voi ehdottaa pikkujouluissa palkittavien kunnianosoitusten saajia.

Keskustelu: Yle Perjantain ilmo ja NääsPeksin lipunmyynti ulos tällä viikolla. Pikkujoulujen palkinnot olleet viime vuonna tapsojen vastuulla, mutta tänä vuonna kulttuuri hoitaa.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 14.6 Retokodin tarpeisiin budjetointi

Esitys: Retokodista on tiskiaine loppumassa. Budjetoidaan tiskiaineeseen ja tarvittaessa kahviin ja kahvimaitoon.

Keskustelu: Budjettia jäljellä ainakin 20€, joten budjetoidaan se.

Päätös: Budjetoidaan 20€ Retokodin tarpeisiin.

## 15. Sidosryhmät

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista sidosryhmäasioista sidosryhmävastaavan johdolla.

Keskustelu: Kriisiviestinnän afterwork ei valitettavasti toteudu, joten tänä vuonna alumnitapahtumaa ei järjesty. Alumnikamppikseen on tulossa 4 alumnia. Viestijät tutustuu työelämään -webinaarin 3.12. järjestelyt ovat vähän jääneet, mutta pyritään järjestämään sitä.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 16. Yritysyhteistyö

Esitys: Haalareiden saaminen viivästyy, eivätkä ne kerkeä 12.11. suunniteltuihin Kostajais x Kastajaisiin. Myöskään kriisiviestinnän afterworkkia ei järjestetä tänä vuonna useiden vastoinikäymisten vuoksi. Tapahtuma järjestetään mahdollisesti ensi vuoden alussa.

Keskustelu: Järjestetään Kostajais x Kastajaiset vasta ensi vuoden puolella, mutta jaetaan haalarit kuitenkin kun ne saapuvat.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 16.1 Hämääläis-osakunnan kiitoslahjaan budjetointi

Esitys: Työelämäviikon Sony Musicin vierailu järjestetään tilaongelmien vuoksi Hämmäläis-osakunnan tiloissa. Haluamme antaa heille kiitoslahjan siitä hyvästä, että pääsemme käyttämään heidän tilojaan vierailua varten. Keskustellaan paljonko budjetoidaan kiitoslahjaan.

Keskustelu: Jos ei oltaisi saatu tätä tilaa, oltaisiin tilasta jouduttu maksamaan 100-200€. Halutaankin muistaa lahjalla, ja budjetoida siihen 50€.

Päätös: Budjetoidaan 50€ Hämmäläis-osakunnan kiitoslahjaan.

## 17. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutoroinnissa jäädään n. 75€ miinukselle, mikäli budjetoidaan Kostajais x Kastajaisiin. Jos tapahtuma siirtyy ensi vuodelle, voidaan jättää tapahtuman budjetointi myös ensi hallituskaudelle. Siirretään Kostajais x Kostajaiset 23.1. Tuutorit lounastaneet fuksien kanssa, palautekysely laitetaan menemään. Tuutorien virkkarit 3.12.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 17.1 Hämpin kattosaunan tilavarauksen budjetointi Kostajaiset x Kastajaiset -tapahtumaan

Esitys: Fuksisyksyn viimeisenä tapahtumana on perinteisesti toiminut Kostajaiset x Kastajaiset. Tänä vuonna Kostajaiset x Kastajaiset järjestetään tiistaina 12.11. ja tapahtuman tilaksi on varattu Hämpin kattosauna. Kattosaunan tilavuokra on 300 euroa opiskelijoille su-to aikana.

Budjetoidaan Hämpin kattosaunan tilavuokraan 300 euroa.

Keskustelu: Siirretään budjetointi ensi vuodelle kohdan 17 perustelujen mukaisesti.

Päätös: Siirretään budjetointi ensi hallituskaudelle.

## 17.2 Haalarikasteen kasteosuuden budjetointi

Esitys: Fuksien uudet haalarit ajateltiin kastaa saippuakuplilla. On tiedusteltu saippuakuplakoneen vuokrausta. Saippuakuplakoneen vuokra yhdelle päivälle on 25 euroa. Budjetoidaan saippuakuplakoneen vuokraan 25 euron verran.

Keskustelu: Siirretään tämäkin ensi vuoteen.

Päätös: Siirretään budjetointi ensi hallituskaudelle.

## 18. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista viestintävastaavien johdolla.

Keskustelu: Uutta hallituksen kokoonpanoa voidaan alkaa esittelemään jo somessa.

Otetaan loppuvuodesta tehokkaasti materiaalia tapahtumista someen.

Toiminnantarkastajilta tullut myös muistutusta siitä, että tapahtumaviestintää voidaan vielä lisätä.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 19. Koulutuspolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen vastaavan johdolla.

Keskustelu: TREY-edarin vaalikone on auki 31.10. & 4.-5.11. Vaaliriehoista tiedotetaan jäsenistöä. Toisen periodin reettorikahvien päiväksi kaavailtu 27.11., mutta kysytään vielä henkilökunnalta.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 19.1 Varainkeruu Kontakti-listan vaalijulisteeseen

Esitys: Kontakti pyysi listalla aktiivisesti olleiden järjestöjen edustajilta, voisivatko järjestöt tukea vaalijulisteiden tulostuskuluissa. Pyydetty summa on 10 €, mutta siitä voidaan neuvotella. Keskustellaan, tuetaanko vaalijulisteen tulostuskuluissa ja tarvittaessa budjetoidaan sopiva määrä.

Keskustelu: Koska reettoreita on ehdolla myös muilla listoilla, koemme ettei ole tasapuolista tukea vain yhtä listaa.

Päätös: Ei lähdetä tukemaan Kontaktin vaalijulistetta.

## 20. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Kv-kyökkätreenit järjestetään 19.11 Hakametsässä, tapahtuma on avoin kaikille jäsenille. Kv-tuutorihaussa tuli 2 hakemusta. Syyshaku vaihtoon auki 1.-15.11.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 20.1 Budjetointi KV-kyökän tarjoiluihin ja menoihin

Esitys: KV-kyyykkä-tapahtumassa on tarkoitus tarjoilla lämmintä juotavaa ja mahdollisesti pientä purtavaa. Tavaroiden kuljettamiseen tarvitaan todennäköisesti (vuokra-)auto. Jokainen järjestävä taho - Reetorit, UDK, Luuppi ja Vostok - osallistuu kustannuksiin. Reettoreiden kulujen osuudeksi arvioitu 20 €.

Keskustelu: Ei kommentteja.

Päätös: Budjetoidaan 20€ Kv-kyyykän tarjoiluihin.

## 21. Saapuneet vuosijuhlakutsut

Esitys: Autek on kutsunut meidät vuosijuhlilleen 15.11. Iida ja Reetta lähtevät edustamaan. Budjetoidaan lahjaan ja osallistumiskuluihin.

Keskustelu: Ei kommentteja.

Päätös: Budjetoidaan 55€ Autekin vujulahjaan ja osallistumiskuluihin.

## 22. META

Hyvä äijät ku tulitte mestoille B)

On mondays we wear pink t. Toiminnantarkastajat

ABORT MISSION

2. Periodin halkot: ti 12.11. klo 16, ma 25.11. klo 17 ja 10.12. klo 17.

## 23. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.28.

Pöytäkirja hyväksytty  
11.12.2024  
Tampere

Reetta Sihto  
Puheenjohtaja

Veera Käsälä  
Sihteeri

Liite 1:

## Hallituskokoonpano 2025

**PJ** - pysyy ennallaan

**VPJ** - Ottaa tarvittaessa työelämä/sidosryhmävastuuta, jos ei tule työelämätoimaria

**Talkkari** - pysyy ennallaan

**Sihteeri** - Pysyy ennallaan, on ainut pesti joka on toisena pestinä jollakin (paitsi ei tapsoilla)

**2 tapahtumavastaavaa** - pysyy ennallaan

**Edunvalvonta** - Kopon ja spon edunvalvonta- ja yhdenvertaisuusasiat yhdistyvät tähän pestiin

**Kulttuuri** - Kulttuurilla pysyy edelliset kulttuuritapahtumat (tai ne mitä niistä halutaan säilyttää) ja siirtyy lisäksi hyvinvointitapahtumat (ne mitä halutaan säilyttää)

**KV** - pysyy ennallaan, mutta tarkoitus kasvattaa pestiä

**Tuutori** - Pysyy ennallaan, mutta saa avukseen fuksitoimarin (nimeä voi vielä pohtia), hallituslainen hoitaa ns. Virallisen puolen kuten budjetoinnit, mutta toimari auttaa erityisesti tapahtumissa

**Viestintä** - Vain yksi viestintävastaava, apuna kaksi viestintätoimaria

**2 ulkosuhdevastaavaa** - Ulkosuhdevastaavilla sekä yrityssuhde- että sidosryhmävastaavien jutut, avuksi työelämätoimari sekä alumnivastaava (joku alumneista)

### Toimarit:

Toimarit haetaan syyskokouksen jälkeen erillisellä haulla. Tämä siksi ettei syyskokous veny määräänsä enempää, ja että uusi hallitus pääsee olemaan mukana valinnoissa.

**Fuksitoimari** - Auttaa tuutorivastaavaa käytännön asioissa

**2 viestintätoimaria** - Haetaan viestintätoimari -nimellä, mutta halutessaan toinen voi olla esim. Sometoimari ja toinen tiedotustoimari tai ottaa vastuuta esim. Valokuvaamisesta jne.

**Alumnitoimari** - Joku alumneista, järjestää alumnitapahtumia pari vuodessa

**Työelämätoimari** - Auttaa työelämätapauksissa kuten työelämäviikossa sekä muissa ulkosuhdevastaavien jutuissa tarvittaessa

**Vuju- ja excutoimarit** sekä **Rehtin päätoimittajien** pestit pysyvät ennallaan.

Hallituksen koko kasvaa yhdellä, toimareita tulee viisi lisää.